



— POP BAKERY —

On an island embraced by tropical sunshine and the scent of sweets, fruits, coconut cream, butter, and spices slowly become delightful desserts beneath the warm afternoon light.

As night falls, Twinkle Twinkle wander across the island, scattering sweetness into every corner like starlight itself. LABUBU, DIMOO, and other POP MART friends also gather the whimsical inspirations found along their journeys, transforming them into every delightful bite.

Like Peranakan culture, POP BAKERY believes that imagination can be baked into something real and beautiful. From flowing silhouettes inspired by Peranakan shophouses to vibrant patterns and colours, traditional inspiration and playful creativity come together here, like a sweet adventure.

POP BAKERY, a dessert brand under POP MART, brings imaginative IP universe to life through playful desserts, handcrafted beverages, and immersive experiences. Every creation is designed to bring joy, turning every visit into a whimsical journey one can see, taste, and share.

在这座被热带阳光与甜香包围的小岛上，热带水果、椰浆、黄油与香料的香气，在午后的阳光下，慢慢化作一份份令人愉说的甜点。

夜晚降临，星星人们悄悄穿梭在岛上，像星光一样，把甜味洒进每一个角落；LABUBU和 DIMOO 与更多朋友们一起，也将旅途中收集到的奇思妙想，变成每一口甘美。

与娘惹文化一样，POP BAKERY 也相信，丰富的想象可以被烘焙成真实可感的美好。

从娘惹排屋为灵感的流动轮廓，到明亮丰富的纹样与色彩，传统灵感与趣味想象在这里产生共鸣，像一场关于甜味的奇遇。

POP BAKERY泡泡玛特旗下的独立甜品品牌，将奇思妙想的IP创意融入烘焙与甜品，为每一个来到这里的人，带来甜蜜与幸福意融入烘焙与甜品。

Desserts

甜

品



将四季的甜蜜凝放，让细腻的奶香、果韵与可可的醇厚在舌尖轻舞。

此刻，请让味蕾沉浸在这段甜蜜序曲里。

Desserts wrapped in creamy grace, a sweet melody plays as flavors embrace.

DESSERTS

甜品

Twinkle Twinkle - Tangy Coconut Mousse

SG Exclusive



星星人 - 酸酸青椰慕斯

SGD 18



A chocolate coconut-shell mousse layered with creamy coconut mousse and tangy pineapple filling, finished with passionfruit popping boba for a tropical burst.

巧克力椰壳造型慕斯蛋糕，椰香慕斯与菠萝酱层层交融，顶部点缀百香果爆珠。

新加坡限定星星人巧克力漂浮其中，如置身酸甜海洋。



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

A chocolate coconut-shell mousse layered with rich coconut mousse and red bean filling, topped with boba.

巧克力椰壳造型慕斯蛋糕，椰香慕斯与红豆酱层层交叠，顶部点缀黑糖珍珠。新加坡限定星人巧克力漂浮其中，如置身甜蜜海洋。



Twinkle Twinkle - Sweet Coconut Mousse

SG Exclusive



星人-甜蜜生椰慕斯

SGD 18



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

A delicate crispy pastry filled with dark chocolate whipped ganache and caramelized banana. Rich, smooth, and comfortingly sweet.

酥脆长条泡芙，黑巧克力甘纳许奶霜与焦糖香蕉内馅，一口浓郁满溢



Twinkle Twinkle - Dreamy Banana Pastry

星星人 - 甜梦香蕉船U型酥

SGD 16



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。



LABUBU "David" Art Cake 🍰🥚🌾

LABUBU - 大卫蛋糕

SGD 18

A delicate fusion of mascarpone mousse and cocoa coffee sponge, where subtle bitterness meets gentle sweetness.

马斯卡彭芝士与可可咖啡蛋糕细腻交融，微苦与香甜平衡呈现，口感绵密顺滑。



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。



PUCKY Xiao Long Bao **SG Exclusive**
PUCKY 小笼包

SGD **18**

Featuring silky soy milk panna cotta and ice cream, paired with biscuit sticks as "chopsticks" and milk chocolate dipping sauce.

创意演绎经典小笼包造型，奶冻与冰淇淋细腻绵软，搭配饼干棒与巧克力酱，趣味与美味兼具。



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

A duet of New York cheesecake and mascarpone blends rich and creamy flavours, with playful popping candy and crispy bits.
纽约芝士与马斯卡彭的双重奏，芝香奶香交融，配上别出心裁的跳跳糖酥粒，一入口，仿佛连心都要随之飞上云端。



MOLLY Double Cheese Cake 🍷 🍰 🥚

MOLLY 双重芝士蛋糕

SGD 20



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

MOLLY Sweet Ballet Tutu Cake - Blossom 🌸 🍰 🍳

MOLLY 甜甜芭蕾裙摆蛋糕 · 繁花

SGD 32

Soft sponge cake with coconut white chocolate cream,
lightly adorned with blossom petals.

松软蛋糕胚搭配椰子白巧克力奶油，轻撒繁花与彩糖装饰，
MOLLY跳起梦幻圆舞曲，邀您共舞舌尖的甜蜜乐章。



Dairy 奶制品



Egg 含有鸡蛋



Gluten 麸质



Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

Beverages

饮
品



杯中有流光的涟漪，与时光一同缓缓生香。

Rippling light shimmers in the glass, releasing fragrance as moments pass.

Specialty Beverages

特调饮品



Twinkle Twinkle Mango Sago 

柚见星星人-杨枝甘露

SGD 12

Housemade Mango Ice Pop, Coconut Milk, Pink Grapefruit, Fresh Milk, Mango Purée, Milk Foam

自制芒果冰棒、椰子奶泡、西柚、芒果浆

Sweet mango and refreshing pomelo come together with creamy milk and coconut, finished with a silky milk foam.

热带芒果搭配轻盈椰香奶泡，口感绵密，清爽香甜。

Yuzu Buddy 

柚香薄荷苏打

SGD 12

Housemade Yuzu Cordial, Mint Syrup, Fresh Mint, Soda

自制柚子糖浆、薄荷糖浆、新鲜薄荷、苏打水

A refreshing citrus cooler with a minty finish.

清新柑橘风味，伴随薄荷的沁凉余韵。



Nutri-Grade is based on default preparation, at 100% sugar level (before addition of ice)

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

Sunset Buzz

日落咖啡特调

SGD 12

Zero-Proof Aperol, Espresso,
Orange, Tonic
无酒精 Aperol、浓缩咖啡、
橙子、汤力水

A bold coffee mocktail with
bittersweet citrus notes.
浓郁咖啡融合微苦柑橘风味，
层次鲜明，余韵悠长。



Citrus Breeze

柑橘冰红茶

SGD 12

Housemade Black Tea Ice Balls,
Black Tea, Fresh Citrus Wheels
自制红茶冰球、红茶、新鲜柑橘片

A vibrant citrus tea served with
refreshing fruit notes.
鲜活柑橘果香融入红茶，清新爽口，
回味悠长。



Nutri-Grade is based on default preparation,
at 100% sugar level (before addition of ice)

Pandan Pop

班兰凤梨苏打

SGD 12

Housemade Lemongrass & Pandan Cordial, Pineapple, Soda

自制香茅班兰糖浆、凤梨、苏打水

Tropical pineapple meets fragrant local flavours.

热带凤梨邂逅东南亚香兰与香茅，散发浓郁南洋风情。



Berry Fizz

莓果苏打

SGD 12

Housemade Strawberry Cordial, Balsamic Vinegar, Fresh Strawberry, Soda

自制草莓糖浆、意大利黑醋、新鲜草莓、苏打水

A sparkling berry refresher with a touch of complexity.

草莓与意大利黑醋的碰撞，口感层次丰富立体。



Nutri-Grade is based on default preparation, at 100% sugar level (before addition of ice)

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

Classic Coffee

经典咖啡



Espresso (Single / Double) **A** 0% sugar

浓缩咖啡 单双

SGD 5/6

Americano (Hot / Iced) **A** 0% sugar

美式咖啡 热冰

SGD 6/7

Latte (Hot / Iced) **C** 0% sugar

拿铁咖啡 热冰

SGD 8/9

Cappuccino (Hot / Iced) **C** 0% sugar

卡布奇诺 热冰

SGD 8/9

Flat White (Hot / Iced) **C** 0% sugar

澳白咖啡 热冰

SGD 8/9

Latte art pattern options 拉花款式可选：



LABUBU



MOLLY



DIMOO



TWINKLE TWINKLE



Nutri-Grade is based on default preparation,
at 100% sugar level (before addition of ice)

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。

Classic Hot Tea
经典热茶

Classic English Breakfast 
英式早餐茶

SGD 8

Timeless Earl Grey 
伯爵茶

SGD 8

Taste of Singapore 
新加坡风味

SGD 8

Jasmine Blossom 
茉莉花茶

SGD 8

Chamomile 
洋甘菊花茶

SGD 8

Peppermint 
薄荷

SGD 8

Soft Drinks
软饮

Coca-Cola 
可口可乐

SGD 10

Coca-Cola Zero 
零度可口可乐

SGD 10

Sprite 
雪碧

SGD 10

Tonic Water 
汤力水

SGD 10

Still / Sparkling Water 
无气水/气泡水

SGD 10 /瓶 bottle
750ml



Nutri-Grade is based on default preparation,
at 100% sugar level (before addition of ice)

Retail

零

售



Delicate butter cookies with a light honeycomb texture, enriched by a rich milky aroma.
Featuring three delightful flavours - Original, Chocolate, and Singapore-exclusive Coconut
蜂巢质地酥脆饼干，以艾许黄油赋予醇厚奶香，特别加入新加坡限定椰丝风味。
一盒呈现原味、巧克力与椰香三重风味。



THE MONSTERS - Butter Cookies (Original, Chocolate, Coconut)
THE MONSTERS 黄油蕾丝曲奇 -
(原味+巧克力味+椰丝)

SG Exclusive

SGD

32

Crafted with premium fermented butter for a crisp, crumbly bite.
Carefully baked to release rich buttery notes with a warm, toasty aroma.
精选发酵黄油打造酥脆口感，经充分烘烤，释放温润奶香与迷人焦香。



DIMOO - Butter Sablé Cookies (Original & Chocolate)
DIMOO 心动特调系列－黄油沙布雷饼干
(原味+巧克力味)

SGD **32**



① DIMOO - Crispy Flat Croissant 🌾 🥚 🍫

SGD 8

DIMOO – 棉巧扁可颂

A crispy caramelised flat croissant topped with dark chocolate and marshmallow bits.

焦糖压制扁可颂覆以浓郁黑巧克力，搭配绵软棉花糖碎，酥脆与柔软巧妙碰撞。

② LABUBU - Crispy Flat Croissant 🌾 🥚 🍫

SGD 8

LABUBU – 奥巧扁可颂

A flat croissant coated in silky white chocolate and finished with crunchy Oreo crumbs.

焦糖压制扁可颂搭配白巧克力淋酱与奥利奥碎，酥脆香甜，口感层层递进。

🥛 Dairy 奶制品 🥚 Egg 含有鸡蛋 🌾 Gluten 麸质 🥜 Nuts 含有花生

PRICES ARE SUBJECT TO 10% SERVICE CHARGE AND PREVAILING GOVERNMENT TAXES. 价格需加收服务费和政府消费税。



- | | | |
|---|---|--------|
| ① | CRYBABY - Lemon Sablé Sandwich Cookies
CRYBABY 柠檬莎布蕾夹心饼干 | SGD 32 |
| ② | CRYTEDDY - Hazelnut Dark Chocolate Sablé Sandwich Cookies
CRYTEDDY 榛果黑巧莎布蕾夹心饼干 | SGD 32 |
| ③ | CRYBABY - Dark Chocolate Sablé Sandwich Cookies
CRYBABY 浓郁黑巧莎布雷夹心饼干 | SGD 32 |



Go Around with Twinkle Twinkle - Sea Salt & Coconut Flavoured Popsicle

SG Exclusive

星星海盐椰椰棒

SGD 15

A playful spin on a beloved local icon, this popsicle is infused with creamy coconut milk flavour. Cool, smooth, and refreshingly tropical.

新加坡限定鱼尾狮造型，椰香奶味融合清凉绵密冰感，轻盈清爽



DIMOO Pandan Ice Cream

SG Exclusive

DIMOO 斑斓冰淇淋

SGD 15

Refreshing pandan aroma blended with smooth milk notes, creating a uniquely Singaporean dessert experience.

清新斑斓叶香搭配柔滑奶香，呈现极具新加坡特色的热带风味



Twinkle Twinkle Twin Popsicles
星星人-星冰芒牛乳双棒雪糕

SGD **15**

A refreshing blend of mango and milk flavours with a silky smooth texture
 芒果与牛乳的清甜交融，质地细腻顺滑，冰爽沁心，一口驱散夏日暑气。



THE MONSTERS 10th Anniversary Black Sesame Ice Cream
THE MONSTERS 十周年-醇香黑芝麻冰淇淋

SGD **12**

A rich blend of black sesame and milk, delivering a smooth and creamy texture and depth.
 浓郁醇厚黑芝麻与丝滑融合。口感冰润，甜度轻盈，带来香浓又治愈的风味体验。

CRYBABY - Caramel Milk Chocolate
CRYBABY 焦糖牛奶巧克力

SGD 18

Smooth milk chocolate infused with caramel notes. Sweet, creamy, and melts effortlessly on the tongue.

丝滑牛奶巧克力融合焦糖香气，
甜润柔和，入口即化。



CRYBABY - Strawberry White Chocolate
CRYBABY 草莓白巧克力

SGD 18

Creamy white chocolate blended with delicate strawberry notes. Light, sweet, and refreshingly smooth.

白巧克力的柔滑与草莓果香交融，甜美清新，
轻盈不腻。



MOLLY 20th Anniversary - Pistachio Crunch Chocolate
MOLLY 二十周年系列-开心果碎巧克力

SGD 20

MOLLY 20th Anniversary - Jasmine Tea Chocolate
MOLLY 二十周年系列-茉莉花茶巧克力

SGD 20



THE MONSTERS 10th Anniversary - Roasted Coffee Lollipop
THE MONSTERS 十周年-炭烧咖啡糖

SGD 5

THE MONSTERS 10th Anniversary - Pineapple Lollipop
THE MONSTERS 十周年-阳光菠萝糖

SGD 5

